

《英语作文：我的妈妈是我的朋友英语作文范文5篇》



我的妈妈是我的朋友初中英语作文范文 1

Yesterday was Sunday. My father was busy with his work, so he went to his office as usual. At about three oclock my mother and I went to the bookshop. My mother bought me an interesting book. I was so glad. We came back at about half past five. As soon as we got home, Mum began to cook dinner, though she was tired. And I began to read the new book. Five minutes later, Mum asked me to buy a bag of salt. I didnt want to go. Mum got a bit angry, but she said nothing, and went out to buy it herself. Now I feel very sorry about that. I love you very much, Mum. I was wrong. From now on, Ill help you do the housework as much as I can.

昨天是星期天。我爸爸工作忙，所以他又同往常一样去了办公室。我和妈妈在大约三点去了书店。妈妈给我买了一本很有趣的书，我真高兴。我们五点半回来了。我们一到家，妈妈就开始做饭，尽管她很累。而我开始读那本新书。五分钟后，妈妈让我去买一袋盐。我不想去。妈妈有点儿生气，可是她什么都没说，自己出去买了。现在我觉得很后悔。妈妈，我爱你！我错了！从现在起，我要尽量帮助你多做家务活。

我的妈妈是我的朋友初中英语作文范文 2

My Mother Is a Friend of Mine-我的妈妈是我的朋友

我有一位像朋友一样的妈妈，这真幸运。妈妈从不逼我做自己不喜欢做的事情，她尊重我的爱好和选择。有时她像对待大人一样对待我，很多事情都征求我的意见。我爱我的妈妈。

My Mother Is a Friend of Mine

It is fortunate that I have a mother who is just like a close friend of mine. She never forces me to do what I dislike to do. She respects my hobbies and choices. She was able to treat me as an adult sometimes and often asks my opinions about things. I love my mother.

我的妈妈是我的朋友初中英语作文范文 3

我的妈妈叫李亚英，弯弯的眉毛，大眼睛，双眼皮。上身总爱穿一件蓝色的衣服，下身总是穿一条牛仔裤，虽然长得胖，但走起路来非常有精神。 My mothers name is Li YAYING. She has curved eyebrows, big eyes and double eyelids. I always like to wear a blue dress on my upper body and a pair of jeans on my lower body. Although I am fat, I am very energetic. 平常妈妈不管有空没空总是辅导我的学习，每天给我检查作业，遇到不懂得题，妈妈总是让我先想一会，然后再耐心给我讲解。 My mother always tutors me in my study whenever she is free. She checks my homework every day and asks me to think about it for a while before explaining it patiently. 在生活上更关心我。有一次，我睡醒午觉，看见妈妈躺在我身边睁着眼，我问：“妈妈您怎么不睡觉？”妈妈回答说：“怕你迟到，我正给你看着点呢！” Care more about me in life. Once, when I woke up for a nap and saw my mother lying beside me with eyes open, I asked, "Mom, why dont you sleep?" My mother replied, "Im afraid youre late. Im watching you!" 多好的'妈妈呀!我最喜欢妈妈!!!! What a mother! My favorite mother!!!!

我的妈妈是我的朋友初中英语作文范文 4

My mother is 36 this year, but she looks young. She has two big eyes, a small nose and a small mouth. Her hair is long and brown. She is a beautiful woman.

My mother is a nurse. She works in a People Hospital. She often wears a white uniform. No wonder people call nurses "white angel". She works carefully and she is friendly to her patients. They all like her. She is busy. Every day, she works for eight hours in a day time. Sometimes, she is on duty in the evening. After work in the afternoon she goes back home. She makes a big dinner for father and me. It is a delicious meal, because she is good at cooking.

I love my mother, I think she is the best mother in the world

我母亲今年36岁，但她看起来很年轻。她有两只大眼睛，小小的小嘴巴。她的头发长而褐。她是一个美丽的`女人。

我的母亲是一名护士。她在人民医院工作。她经常穿着白色制服。难怪人们称护士为“白色角度”。她小心翼翼地工作，对她的病情很友善。他们都喜欢她。她很忙。她每天工作八小时。有时候，她在晚上值班。下午工作后，她回家。她为我和父亲做了一顿丰盛的晚餐。这是一顿美味的餐点，因为她很棒烹饪。

我爱我的母亲，我认为她是世界上最好的母亲

我的妈妈是我的朋友初中英语作文范文 5

每个人都有你最喜欢的人，可能是：爸爸、妈妈、奶奶、爷爷或长辈。我最喜欢的就是妈妈。

Everyone has one of your favorite people, maybe: Dad, mom, grandma, grandpa or elder. My favorite is mom.

妈妈天天为我们操心，我们却不能为他们分担一些忧愁。我们有时还会写作业写到很晚，让爸爸、妈妈陪着我们，到很晚才睡觉。

Mom worries about us every day, but we cant share some of their worries. Sometimes we write homework very late, let my father and mother accompany us, and go to bed very late.

我妈妈在幼儿园当厨师，每天早上在7点之前都要到幼儿园。我们家离幼儿园又远，妈妈每天早上都在5点钟起床，晚上等我到10点才睡觉，真是太辛苦了。每天都要照顾我们。妈妈真了不起!

My mother works as a cook in kindergarten. She goes to kindergarten before 7 oclock every morning. Our family is far away from the kindergarten. My mother gets up at 5 oclock every morning and waits for me to go to bed at 10 oclock in the evening. Its too hard. Take care of us every day. Mom is amazing!

这就是我最喜欢的'妈妈，也是我最敬佩的妈妈!

This is my favorite mother, and also my most admired mother!

